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Merknader
1. Det ble lagt fram en tilleggssak i møtet, den ble tatt opp til behandling som sak 

77/16, saken ble behandlet etter sak 70/16. 
2. Ordfører fratrådte møtet under behandling av sak 66 og 67, varaordfører ledet 

møtet. 
3. Karen E. H. Jakobsen og Erna Borgan tiltrådte møtet til behandling av sak 68/16. 
4. Karen E. H. Jakobsen ber om å få tilsendt møtepapir til kommunestyrets møter. 
5. Karen E. H. Jakobsen ba om ordet til slutt i møtet og fremmet følgende innspill:

a) Det må jobbes for å få til to avdelinger på sykestua, der den ene er 
dementavdeling. 

b) Det må jobbe for å få kjøpt et dialyseapparat til Leka kommune slik at 
pasienter slipper å reise ut av kommunen for å få denne tjenesten. 

6. Arnfinn Holand ble valgt til å underskrive protokoll i tillegg til møteleder.

Underskrift:
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Leka, ________

______________________ ______________________



Saksliste

Utvalgs-

saksnr

Innhold Lukket Arkiv-

saksnr

PS 65/16 Årsmelding 2015 2016/42

PS 66/16 Regnskap 2015 2015/275

PS 67/16 Endring av vedtak K.sak 43/16 Vegvedlikeholdsplan 
2016

2014/113

PS 68/16 Låneopptak i Husbanken 2013/269

PS 69/16 Budsjettendring kommunereformen 2015/246

PS 70/16 Prosjekt 111 - oppgradering Leka barnehage 2016/148

PS 71/16 Oppnevning av jordskiftedommere 2017-2020 2014/139

PS 72/16 Oppnevning av meddommere tingretten 2017-2020 2014/139

PS 73/16 Søknad om fritak fra politiske verv - Hans Erik Sellevik 2014/139

PS 74/16 Bemanningsøkning i Leka barnehage fra høst 2016 2016/133

PS 75/16 Leie av brakke i Leka barnehage 2016/148

PS 76/16 Kommunereformen - Leka som egen kommune  
retningsvalg

2014/162

PS 77/16 Utredning alternative løsninger oppvekstsenter/ 
barnehage (saken ble lagt fram i møtet)

Referatsaker:
1. Referat fra møte i prosjektgruppen vannforsyning i Gutvik, 09.06.16
2. Referat fra møte om Leka og museal tilknytning, Fylkets hus 02.06.16
3. Henvendelse fra LHL Leka, Nærøy og Vikna ang pasienttransport til/fra sykehus



PS 65/16 Årsmelding 2015

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Tilleggsforslag fra SV/V/AP:
Leka har over år hatt noe høyt sykefravær. 

Leka kommunestyre ønsker som arbeidsgiver å gripe tak i denne situasjonen og 
prioritere tiltak for å redusere sykefraværet i perioden. 
Vi ønsker at det fokuseres på trivsel, helse, nærvær, godt arbeidsmiljø og fornøyde 
ansatte. 
Gode resultater her håper vi i neste omgang vil kunne gjenspeiles i gode tjenester til 
innbyggerne i kommunen. 
Vi forutsetter at arbeidsmiljøutvalget blir delaktig og ansvarliggjort i denne satsinga. 
For seinere år ønsker vi at langt og kort sykefravær splittes i statistikken. 

Tilleggsforslag fra ordfører: 
Vi kan ikke fortsette å bruke av fond som vi har gjort inneværende år. 
Vi har også kommet bedre ut fordi vi har hatt betydelige vakanser. 

- Leka kommune må søre for å ha mere inntekt enn utgift i sitt budsjett. 
- Dette må følges opp gjennom bedre økonomikontroll og strengere 

budsjettdisiplin. 

1.Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.
2.Votering: Tilleggsforslag fra SV/V/AP enstemmig vedtatt. 
3.Votering: Tilleggsforslag fra ordfører enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommunes årsmelding for 2015 med forbehold om kontrollutvalgets behandling 
godkjennes som framlagt. 

Leka har over år hatt noe høyt sykefravær. 
Leka kommunestyre ønsker som arbeidsgiver å gripe tak i denne situasjonen og 
prioritere tiltak for å redusere sykefraværet i perioden. 
Vi ønsker at det fokuseres på trivsel, helse, nærvær, godt arbeidsmiljø og fornøyde 
ansatte. 
Gode resultater her håper vi i neste omgang vil kunne gjenspeiles i gode tjenester til 
innbyggerne i kommunen. 
Vi forutsetter at arbeidsmiljøutvalget blir delaktig og ansvarliggjort i denne satsinga. 
For seinere år ønsker vi at langt og kort sykefravær splittes i statistikken. 

Vi kan ikke fortsette å bruke av fond som vi har gjort inneværende år. 
Vi har også kommet bedre ut fordi vi har hatt betydelige vakanser. 

- Leka kommune må søre for å ha mere inntekt enn utgift i sitt budsjett. 
- Dette må følges opp gjennom bedre økonomikontroll og strengere 

budsjettdisiplin. 

PS 66/16 Regnskap 2015

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 



Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Driftsregnskap:
I samsvar med revisors beretning fastsetter kommunestyret det framlagte 
årsregnskapet for 2015 med et mindreforbruk på kr 1 038 463,87.
Beløpet avsettes i sin helhet til disposisjonsfond – kto. 2 5600 801.

Investeringsregnskap:
Kommunestyret fastsetter det framlagte årsregnskapet for 2015 med et merforbruk 
(udekket) på kr 310 804,85.
Beløpet dekkes i sin helhet i 2016 ved bruk av lånemidler.

PS 67/16 Endring av vedtak K.sak 43/16 Vegvedlikeholdsplan 2016

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Endringsforslag fra Arnfinn Holand: 
Oppgradering av kommuneveger må tas inn i investeringsbudsjettet og lånefinansieres. 

Votering: Formannskapets innstilling vedtatt med 11 stemmer mot 2 stemmer for 
Arnfinn Holands endringsforslag. 

Vedtak

Kostnader til vegvedlikehold av kommunale veger 2016 – kr. 1 315 800,- dekkes ved 
bruk av kto 1495.132.180 Avsatt til senere disponering. 

PS 68/16 Låneopptak i Husbanken

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune søker Husbanken om Startlån til videreformidling på kr 600 000. 

Rådmannen delegeres myndighet til videreformidling av startlån.



PS 69/16 Budsjettendring kommunereformen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Ansvar/tjeneste 101 – politisk virksomhet - tilføres kr 150 000,- til dekning av utgifter i 
forbindelse med kommunereformen. Tilleggsbevilgningen dekkes av disposisjonsfond,
Kto. 2 5600 801.

PS 70/16 Prosjekt 111 - oppgradering Leka barnehage

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Det opprettes prosjekt 111 som følger:

Konto Tekst Opprinnelig
Sparte 
utgifter/

Økte 
utgifter/ Revidert

budsjett
økte 
inntekter

red. 
inntekter budsjett

3230.410.221.111
Vedlikehold 
byggtjenester/nybygg 0 0 400 000 400 000

3910.410.221.111 Bruk av lån 0 -400 000 0 400 000
-400 000 400 000

PS 71/16 Oppnevning av jordskiftedommere 2017-2020

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Votering: Valgnemndas innstilling enstemmig vedtatt. 



Vedtak

Jens Karsten Kjærstad og Reidun Gudding Jakobsen oppnevnes som 
jordskiftedommere for perioden 2017-2020.

PS 72/16 Oppnevning av meddommere tingretten 2017-2020

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Votering: Valgnemndas innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Kristin Hagen Fjeldstad oppnevnes til meddommer til tingretten for perioden 
2017-2020.

PS 73/16 Søknad om fritak fra politiske verv - Hans Erik Sellevik

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Forslag fra valgnemnda:
Ole Emil Solsem oppnevnes som medlem i skattetakstnemnda. 
Jostein Hiller oppnevnes som ny vara til skattetakstnemnda.
Åsmund Nilsen oppnevnes som representant til Gutvik Fiskemottak.

Votering: Rådmannens innstilling og valgnemndas innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Hans Erik Sellevik gis fritak fra alle sine politiske verv.
Som nytt medlem til skattetakstnemnda oppnevnes Ole Emil Solsem. 
Som ny vara til skattetakstnemnda oppnevnes Jostein Hiller. 
Som representant til Gutvik Fiskemottak oppnevnes Åsmund Nilsen.

PS 74/16 Bemanningsøkning i Leka barnehage fra høst 2016

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Korrigering av rådmann:
... økes med 40 % pedagogisk leder og viderefører 55 %...

Votering: Rådmannens korrigerte innstilling enstemmig vedtatt. 



Vedtak

Bemanningen i Leka barnehage justeres i forhold til søkermasse, og økes med 40 % 
pedagogisk leder og viderefører 55 % barne- og ungdomsarbeider/ assistent fra 
01.08.16 Stillingene lyses ut som faste stillinger.

Kostnader på økt bemanning på kr.93.127,- inkl. feriepenger, pensjon og
arbeidsgiveravgift dekkes ved bruk av disposisjonsfondet 256.00.091.

PS 75/16 Leie av brakke i Leka barnehage

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Omforent forslag fra kommunestyret: 
Leka kommune kjøper to brakker på ca 20-26 m2 tilsammen som kan huse manglende 
plass i småbarnsavdelingen, samt dekke behov for garderobe til ansatte og evt kontor 
til styrer. 
Brakker må ikke plasseres slik at de kommer i veien for en eventuell utbygging. 
Kjøp av brakker finansieres med lån gjennom prosjekt 111 oppgradering Leka 
barnehage. 

Votering: Omforent forslag enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune kjøper to brakker på ca 20-26 m2 tilsammen som kan huse manglende 
plass i småbarnsavdelingen, samt dekke behov for garderobe til ansatte og evt kontor 
til styrer. 
Brakker må ikke plasseres slik at de kommer i veien for en eventuell utbygging. 
Kjøp av brakker finansieres med lån gjennom prosjekt 111 oppgradering Leka 
barnehage. 

PS 76/16 Kommunereformen - Leka som egen kommune  retningsvalg

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Tilleggsforslag fra ordfører:
Nytt pkt 2:
Leka kommune består av øya Leka og Gutvik på fastlandet. 
Dette er viktig for det samla grunnlaget og tjenestetilbudet. 
Dagens grenser beholdes uendret. 

Endringsforslag fra Åsmund Nilsen:
1. Leka kommune tar kontakt med Nærøy og Vikna kommune, med sikte på å 

forhandle om hvordan en tilslutning til den nye storkommunen kan gjennomføres. I 
disse forhandlingene må det legges vekt på å få lokalisert noen av de administrative 
arbeidsplassene til Leka, samt sikre videre drift av sykehjem, legekontor, barne- og 



ungdomstrinn på Leka. Etter at forhandlingene er sluttført legges saken på nytt fram 
for kommunestyret, slik at vi kan foreta et reelt valg i mellom to alternativer.

2. Det tas kontakt med fylkesmannen i Nord-Trøndelag, for i likhet med Nærøy og 
Vikna, få utsettelse for endelig vedtak til 01.10.2016.

Senterpartiet ba om gruppemøte før votering. 

1.Votering: Rådmannens innstilling vedtatt med 12 mot 2 stemmer for endringsforslag 
fra Åsmund Nilsen.

2.Votering: Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra ordfører enstemmig 
vedtatt.  

Vedtak

1. I forbindelse med kommunereformen vedtar Leka kommunestyre at 
Leka kommune skal bestå som egen kommune.

2. Leka kommune består av øya Leka og Gutvik på fastlandet. 
Dette er viktig for det samla grunnlaget og tjenestetilbudet. 
Dagens grenser beholdes uendret.

3. Det utarbeides en økonomisk plan for styrking av fondene. 

PS 77/16 Utredning alternative løsninger oppvekstsenter/barnehage

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.06.2016 

Arbeidsgruppen for vurdering av oppvekstsenter/barnehage - ber om at følgende sak 
tas opp til vurdering og behandling i møte den 22. juni:

Arbeidsgruppen har samlet seg om at det fremmes to alternativer løsninger til 
behandling i kommunestyret den 25. august

1) Renovering og utbygging av eksisterende barnehage – inkludert oppgradering av 
uteområdet. 
Løsningene må bli tidsmessig og fylle dagens krav til en barnehage

2) Nytt frittstående bygg ved klubbhuset på skolen – inkludert opparbeiding av 
utearealer. 
Området er regulering til offentlige formål, løsningen forutsetter at kjøp arealer som i 
dag nytte som dyrkamark.

Vurderinger:
Det er viktig å samle seg om to akseptable alternativer - dersom det blir for mange 
forslag vil det kunne forsenke prosessen.
Gruppen har vurdert flere andre alternativer som er valgt bort av ulike årsaker.



I hht teknisk v/ Arne Leif Fjellseth er eksisterende barnehage-bygning fult mulig å 
renovere/oppgradere til en tidsmessig barnehage. 
Påbygges med ny småbarnsavdeling i første runde. Oppgradering av gammeldelen 
kan utføres flere faser.
Teknisk avdeling kan selv ta arbeidet med å oppgradere den gamle delen når 
utbygging av småbarnsavdeling er utført. Dette kan bidra til besparelser.

Det er ønske om å framskynde prosessen – behov for kostnadskalkyler
Arbeidsgruppen ber derfor om en vurdering av saken mht å tildele midler til en 
grovkalkyle av løsningene.

Arbeidsgruppen er usikker på om kostnadsvurderingene som ble gjort av Astra i 2014 
kan være realistiske:
- Restaurering og tilbygg i eksisterende barnehage vil i følge Astra komme seg på 
3.600.000 - 3.850.000,- (eks mva)
- pris på en ny frittstående barnehage (to avdeling, 300-320 m2) i tilknytning til skolen, 
inkludert uteareal, ca. 5.800.000 – 6.500.000 (eks mva)

På spørsmål om kostnader på offentlige svarer Blom dette:
Nybygg ligger mellom 25.000 – 40.000 pr. m2. Kostnaden avhenger av antall rom og 
funksjoner i bygningen. Prisen kan presses ned ved store og enkle rom.
Ut i fra dette vil prisen på en ny toavdelings barnehage (300m2) ligge mellom 7.5 – 12 
millioner. 
Renovering av gamle bygg kan også bli kostnadskrevende. Dette kommer bl.a. ant på 
hvor stort behov det er for ombygging.
Restaurering kan bli dyrere enn nybygg – og gi dårligere funksjonalitet. Dette må 
vurderes i hvert enkelt tilfelle.

En vil derfor be om bevilgning til å hyre en profesjonell aktør til å gjøre konkrete 
vurderinger av de to foreslåtte løsningene.

Roy Blom kommer hit den 7. juli for å ha møter angående Skisseplan Skeishavna og
omsorgsboliger. 
En løsning kan derfor være å hyre vedkommende til å gjøre en kostnadsvurdering av 
de to alternativene.
Dette med tanke på at kommunestyret allerede den 25. august kan få et tilstrekkelig 
grunnlag til å velge løsning, og om mulig igangsette planlegging for byggeprosess.

Formannskapet behandlet saken i møte 22.06, sak 68/16 med enstemmig innstilling til 
kommunestyret. 

Tilleggsforslag fra ordfører:
Kommunestyret gjør endelig vedtak 25.08 ang plassering, planlegging og utbygging.

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra ordfører enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Det bevilges inntil kr. 20.000,- for å hyre en profesjonell aktør til å vurdere kostnader 
ved utbygging av følgende alternativer:



1) Renovering og utbygging av eksisterende barnehage – inkludert oppgradering 
av uteområdet. Løsningene må bli tidsmessig og fylle dagens krav til en 
barnehage. 

2) Nytt frittstående bygg ved klubbhuset på skolen – inkludert opparbeiding av 
utearealer. Området er regulert til offentlig formål, løsning forutsetter at kjøp av 
arealer som i dag nyttes som dyrkamark.

3) Kommunestyret gjør endelig vedtak 25.08 ang plassering, planlegging og 
utbygging.

Kostnadene dekkes inn over de 400.000 som er satt av på investeringsbudsjett til 
oppgradering av barnehage. 

Leka, 22.06.16

Beathe Mårvik
f.sk.sekr.


